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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

Kövér László úr ,

az Országgyű lés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXV1. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Tervezik katonai szállítógépek beszerzését is? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bár Ön több alkalommal sem volt hajlandó válaszolni a Magyar Honvédség merevszárnya s
szállítóképességének helyreállításával kapcsolatos kérdéseimre, a hírek szerint a kormán y
elindította szállítógépek beszerzését, bár els ősorban kormánygépr ől és nem katona i
szállítógépekr ő l van szó . Magam számos alkalommal sürgettem írásban és szóban egyaránt a lég i
szállítóképesség újraépítését, és változatlanul meggy őződésem, hogy legalább annyira szükséges
a nemzeti légi szállítóképesség, mint az, hogy err ő l a szükséges anyagi forrást biztosító magya r
állampolgárok kellő tájékoztatást kapjanak . Az értelmetlen titkolózás - legyen bármi is az oka -
csak rontja a Magyar Honvédség megítélést és árt a honvédelem ügyének.

Mindezek alapján kérem Miniszter urat, válaszoljon a következ ő kérdésre :

1. Tervezik katonai szállítógépek (teherrámpával rendelkező, légi teherdobásra és
ejtőernyős ugratásra alkalmas) beszerzését is?

Budapest, 2017 . december 18 .

Demeter Márta

(LMP)
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